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Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 

Zamknięcie posiedzenia godz. 1000 
 
 

Posiedzenia komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy i zastępca .  
W posiedzeniu uczestniczył Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski oraz 
Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks .  
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje. 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały. 
Porządek obrad posiedzenia, komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej: 
1. Zatwierdzenie porządku obrad 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3. Dyskusja nad projektem budŜetu gminy na 2008 rok  
    Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard  
    Szczeciński na 2008 rok (zapoznanie się z opiniami pozostałych komisji )  
4.Sprawy róŜne  
5.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 11/07 z poprzedniego posiedzenia komisji , został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Komisja uzgodniła i wyraziła zgodę na to ,aby dyskusję nad projektem budŜetu gminy na rok 
2008 przeprowadzić w formie pytań i uwag  , a odpowiedzi  w trakcie dyskusji udzielał w 
większości  wójt gminy .  
Przewodniczący komisji w trakcie  omawiania  dochodów budŜetowych  zwrócił się z 
zapytanie m.in. dotyczącym wpływów  z opłaty adiacenckiej , iŜ dochód zaplanowany jest 
tylko od 20 decyzji . 
Zastępca wójta wyjaśnił ,Ŝe  wyliczono szacunkowo wydanie tych 20 decyzji , decyzję moŜe 
być  wydana w okresie 3 lat od uprawomocnienia się decyzji zatwierdzającej podział 
nieruchomości . 
Kolejne zapytanie przewodniczącego komisji dotyczyło dochodów  z wydzierŜawiania 
urządzeń i sieci wodociągowych będących własnością  gminy na rzecz eksploatującego – iŜ 
jest to niewielka kwota i tutaj wójt wyjaśnił , Ŝe jest to dochód symboliczny ,bo ma wpływ na 
wysokość ceny wody . 
Komisja więcej uwag i pytań do dochodów budŜetowych nie zgłosiła .  
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Przystępując do  analizy wydatków budŜetowych rozpoczęto dyskusję od wydatków 
zapisanych na zakup nagród dla uczestników konkursu najestetyczniejsza  zagroda i tutaj 
przewodniczący komisji zgłosił propozycję zmiany charakteru tego konkursu , aby  do 
konkursu przystępowały całe wioski i naleŜałoby, zwiększyć kwotę na nagrody do 10 000 zł . 
Wójt Gminy pozytywnie odniósł się do propozycji przewodniczącego komisji i zaznaczył ,Ŝe 
w trakcie roku jeŜeli będzie taka potrzeba to znajdą się środki na dołoŜenie . 
Drugim waŜniejszym tematem nad którym dyskutowano , to wysokość  dotacji 
przekazywanej dla miasta  z tytułu zawartego porozumienia o wspólnych kosztach 
eksploatacji linii autobusowych z zakresu lokalnego transport zbiorowego , Ŝe moŜna by było 
wprowadzić firmy prywatne zajmujące się przewozem osób i byłoby to taniej i tutaj 
uzgodniono ,Ŝe komisja wróci do dyskusji nad tym tematem , kiedy w II kwartale będzie 
omawiać transport.  
Kolejną poruszoną sprawą przez przewodniczącego komisji to przebudowa budynku świetlicy 
w Klępinie na mieszkania . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe mają to być mieszkania socjalne zarówno w Klępinie (o te 
pomieszczenia ubiegał się związek gołębiarzy )  jak i w Poczerninie . 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował ,Ŝe na posiedzeniu komisji rewizyjnej była 
dyskusja odnośnie zagospodarowania  budynku wykazanego przez gminę w Poczerninie do 
sprzedaŜy , co będzie z pomieszczeniami po bibliotece w Klępinie , kiedy będzie 
wybudowana nowa świetlica i biblioteka zostanie przeniesiona  , co z budynkiem w 
Grabowie.  Przewodniczący powiedział  ,Ŝe jest to temat do dyskusji właśnie tej komisji i  
naleŜy  się przygotować znając sytuację mieszkaniową rodzin budynku- Rogowo 15 . 
Przewodniczący komisji zaproponował ,aby komisja dokonała wizji  tych budynków w 
terenie i dopiero przystąpiła do dyskusji , wiedząc juŜ o czym mówi . 
Kolejno przewodniczący komisji   odnosząc się do wydatków majątkowych, wspomniał o 
zakupie programu EWMAPA , który powinien się znaleźć w gminie  .  
Przewodniczący poruszył temat dotyczący opracowania dokumentacji na szlak gminny , 
poniewaŜ  uwaŜa  ,Ŝe kaŜda miejscowość  ma coś do pokazania , a w sumie  poprawiłoby to 
wizerunek gminy . 
Kolejną sprawą poruszoną przez przewodniczącego komisji , to brak  środków w projekcie 
budŜetu na place zabaw  , tyle samo środków co w roku bieŜącym  przeznaczono w kulturze 
fizycznej na zakup sprzętu sportowego  do  LZS-ów , wójt wyjaśnił  co będzie mieściło się  w 
zakresie remontu obiektu sportowego w Koszewie – zaplanowano 30 tys zł . 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował o propozycji  dotyczącej zakupu wapna dla 
wszystkich druŜyn  sportowych i rozwiezienia go dwa razy  w roku . 
Radna Gajewska powiedziała   o bardzo złym stanie  dróg  , a zwłaszcza dróg osiedlowych  w 
Pęzinie i tutaj wójt poinformował    ,iŜ agencja chciała nam przekazać te drogi,  ale gmina  
dała warunek- jeŜeli dadzą środki  na remonty tych dróg do wysokości  wyliczonej przez 
gminę , na razie nie otrzymaliśmy nic.  
Kolejno dyskutowano nad wysokością zadłuŜenia gminy do planowanych dochodów , gdzie 
w gminie zadłuŜenie jest bezpieczne ,  o planowanych kredytach. Przewodniczący komisji 
wyraŜając swoje zdanie powiedział  ,Ŝe jeŜeli jest  moŜliwość naleŜy  zwiększać zadłuŜenie   
kosztem  nowych inwestycji   . 
Członkowie komisji widzą równieŜ rozwój gminy poprzez nowe inwestycje , a tym samym 
konieczność zaciągania kredytów . 
Wójt Gminy poinformował  o działaniach i zadaniach wynikających  z przynaleŜności gminy 
do zlewni Jeziora Miedwie  na obecny czas .  
Komisja po zakończeniu dyskusji wypracowała opinię do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 2008 rok . 
Przewodniczący komisji odczytał opinię i komisja  5 głosami „za” przyjęła tę opinię . 
Opinia stanowi załącznik do protokołu . 
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Jeden egzemplarz opinii został przekazany Wójtowi Gminy . 
Ad.4 
Przewodniczący komisji przypomniał ,Ŝe trwają prace nad zmianą Studium i Akademia 
Rolnicza zgłosiła swoje uwagi i wnioski i  jeden z wniosku  dotyczył m.in.   lasku –
Grzędzice,  a pytanie dotyczyło tego, czy teren gdzie obecnie jest  lasek , został  zapisany jako 
teren pod   zabudowę mieszkaniową . 
W trakcie dalszej dyskusji   okazało się ,Ŝe  jest zapisana zabudowa mieszkaniowa zgodnie z 
wnioskiem Akademii Rolniczej . Przewodniczący komisji jako mieszkaniec Grzędzic 
przypomniał ,Ŝe w tej sprawie mieszkańcy nie byli poinformowani , a  tam są tereny zapisane  
jako LAS i jest to sprawa bardzo istotna dla mieszkańców .   
Zastępca wójta zapytał się o uwagi bądź inne propozycje do przekazanej radnym wcześniej 
Strategii , jeŜeli są uwagi to naleŜy w krótkim terminie je przekazać  . 
Ad.5 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji . 
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